

發行人：曾麗玲 (Li-ling Tseng)

主 編：施純宜 (Chun-Yi Shih)

Past Events

February 6-10

舉辦臺大外文營。

The 2017 DFLL Winter Camp was held.

February 15

歐語組線上期刊 *Interface* 第 2 期出刊日。*Interface: Journal of European Languages and Literatures* Issue 2 (Spring, 2017) was published. Website: <http://interface.ntu.edu.tw/>

February 22

召開系教評會。

A meeting of the DFLL Teachers' Evaluation Committee was held.

Future Events

March 3-6

(Fri-Mon)

舉辦「全球東方與全球南方的批判理論：大學、新自由主義暴力，與實踐」國際工作坊。

International Workshop on Critical Theory for the Global East and Global South: The University, Neoliberal Violence, and Practice will be held.

March 8 (Wed)

Faculty Colloquium:

Moderator: Prof. Hsin-Ying Li (李欣穎副教授)

Speaker: Dr. Chien-Chen Kung (孔建宸博士, Post-doctoral Research Fellow, National Taipei University)

Title: American Automobile Cultures

Venue: DFLL New Conference Room, Old Main Library

Time: 3:00-5:00 pm, March 8, 2017

March 15 (Wed)

召開系課程委員會。

A meeting of the DFLL Curriculum Committee will be held.

March 18 (Sat)

舉辦系友日暨 1967 年畢業系友回母校活動。

2017 DFLL Alumni Day & 1967 Alumni Reunion will be held.

March 29 (Wed)

召開系務會議。

A Department Affairs Meeting will be held.

March 31 (Fri)

《中外文學》三月號預計出刊日。

The March issue of *Chung Wai Literary Quarterly* will be released.**Notice**

本校設置教師服務優良獎，凡本系專任(含已退休)教師，除戮力於教學及研究表現優良外，並能投入校內服務、社會服務，或運用其學術專長裨益於社會，績效卓著，足為

典範者，均得為候選人。故請有意參加選拔的老師填妥推薦表，並檢附相關證明文件(近三年教學概況、近三年研究概況、具體服務事蹟等)，於3月3日(五)前將資料交至外文系辦公室，並寄送推薦表電子檔給翁助教 (pingong@ntu.edu.tw)。外文系教師服務優良獎候選人推薦辦法及推薦表可於下列連結下載：

<http://www.forex.ntu.edu.tw/teach/news.php?Sn=2218>

National Taiwan University has established regulations for “The Distinguished Faculty Service Award.” Candidates for the award should be full-time (including retired) faculty of the department, who, in addition to their devotion to teaching and their outstanding performance in research, can also dedicate themselves to the service of the university and of society. Their scholarly research and professionalism should provide social benefits, and their eminent achievements should serve as an inspiration to other educators. Teachers desiring to apply for this award should fill in the attached recommendation form and present relevant files, including records of their teaching and research during the previous three years, and service records during their academic career. The deadline for the application is March 3 (Fri). Please submit all your documents to TA Nicole at the DFLL office and also send her a copy of your application form via email. (pingong@ntu.edu.tw) The aforementioned regulations can be downloaded from the following link.

<http://www.forex.ntu.edu.tw/teach/news.php?Sn=2218>